
Title (en)
Turbine blade protected against water droplets abrasion and method of manufacture.

Title (de)
Tropfenschlagerosionsgeschützte Turbinenschaufel und Verfahren zu ihrer Herstellung.

Title (fr)
Aube de turbine protégé contre l'abrasion par les gouttelettes d'eau et procédé de fabrication.

Publication
EP 0507131 A1 19921007 (DE)

Application
EP 92104368 A 19920313

Priority
DE 4110941 A 19910330

Abstract (en)
The invention relates to the surface-hardening of machine components. The object of the invention of indicating and producing a turbine blade which
is better protected against erosion by water droplets, is achieved according to the invention, inter alia, in such a way that, in the turbine blade shown
in the drawing, the constant surface harness of a very hard layer (2) corresponds to the maximum hardness of the particular steel, the depth of this
very hard layer (2) is 0.1 to 0.9 mm, the total hardening depth is 0.7 to 3.5 mm and the very hard layer (2) extends at least up to that point (5) in the
vicinity of the intake edge where the impingement direction (6) of the most damaging droplet size fraction is parallel to the tangent to the surface.
According to the invention, this turbine blade is produced by means of a high-energy surface-hardening process. A main possible use of the solution
according to the invention concerns the rotor blades, greatly stressed by droplet abrasion, of the last stages of steam turbines. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf die Oberflächenhärtung von Maschinenbauteilen. Das Ziel der Erfindung, eine vor Tropfenschlagerosion besser
geschützte Turbinenschaufel anzugeben und herzustellen, wird erfindungsgemäß u.a. dadurch gelöst, daß bei der Turbinenschaufel, die in der
Zeichnung dargestellt ist, die konstante Oberflächenhärte einer sehr harten Schicht (2) der Maximalhärte des jeweiligen Stahles entspricht, die Tiefe
dieser sehr harten Schicht (2) 0,1 bis 0,9 mm beträgt, die Gesamteinhärtungstiefe 0,7 bis 3,5 mm beträgt und die sehr harte Schicht (2) mindestens
bis an den Ort (5) in der Nähe der Eintrittskante reicht, an dem die Auftreffrichtung (6) der schädlichsten Tropfengrößenfraktion parallel zur Tangente
an die Oberfläche liegt. Diese Turbinenschaufel wird erfindungsgemäß mittels eines hochenergetischen Oberflächenhärteverfahrens hergestellt.
Eine hauptsächliche Verwendungsmöglichkeit der erfindungsgemäßen Lösung ist bei stark tropfenschlagbelasteten Endstufenlaufschaufeln von
Dampfturbinen gegeben. <IMAGE>
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